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SE-BRM.0012.4.2.2025           PROJEKT 

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 18 lutego 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 18 lutego 2025 roku, w godzinach 11.00 – 13.05 w sali posiedzeń 

Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 

8 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Jarosław Janowski 

3. Iwona Kosmalska 

4. Marta Kowalczyk 

5. Adam Lewandowski 

6. Dorota Łuczak 

7. Magdalena Pawlaczyk 

8. Danuta Paluszkiewicz  

9. Helena Świdurska 

 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber, kierownik Wydziału Promocji Gminy, 

Kultury i Sportu Magdalena Matelska – Bogajczyk, dyrektor Kórnickiego Centrum 

Rekreacji i Sportu „Oaza” Wojciech Kiełbasiewicz oraz dyrektor Kórnickiego Ośrodka 

Kultury Sławomir Animucki.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Danuta Paluszkiewicz otworzyła posiedzenie i powitała 

zebranych. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przypomniała, że obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku 
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z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do 

protokołu).  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego 

b) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Poznania na 

dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze samorządowego szkolnictwa 

podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2025 

c) udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku 

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII 

d) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego w 

Kórniku, ul. Dworcowa 3 

e) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4 

4. Zapoznanie się z działalnością Kórnickiego 0środka Kultury - plan pracy, 

organizacja zajęć. 

5. Zapoznanie się z kalendarzem imprez kulturalnych, sportowo-rekreacyjnych i 

tematycznych na rok 2025. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

w 2024 roku. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała omówienie pkt 5 i 4 po pkt 2 – ze względu 

na obecność zaproszonych gości.  

Głosowano w sprawie: 
omówienie pkt 5 i 4 po pkt 2. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk 

Radna Helena Świdurska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad ze zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk 

Radna Helena Świdurska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z kalendarzem imprez kulturalnych, sportowo-rekreacyjnych  

i tematycznych na rok 2025. 

4. Zapoznanie się z działalnością Kórnickiego 0środka Kultury - plan pracy, 

organizacja zajęć. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 
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przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego 

b) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Poznania na 

dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze samorządowego szkolnictwa 

podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2025 

c) udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku 

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII 

d) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego w 

Kórniku, ul. Dworcowa 3 

e) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

w 2024 roku. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 14.01.2025r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Helena Świdurska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk 

Radna Helena Świdurska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 
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Do obradujących dołączyła radna Marta Kowalczyk. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 8 członków Komisji.  

 

3. Zapoznanie się z kalendarzem imprez kulturalnych, sportowo-rekreacyjnych 

i tematycznych na rok 2025. 

Dyrektor KCRiS OAZA Wojciech Kiełbasiewicz przedstawił „Zestawienie aktywności 

kulturalno – sportowych w Kórnickim Centrum Rekreacji i Sportu OAZA, OAZA Błonie 

i OAZA Błażejewko – 2025 rok”, stanowiące załącznik do protokołu. 

Radny Michał Buchwald w kontekście karty mieszkańca, zapytał o możliwość 

zwiększenia obecnie obowiązującej 10% zniżki. Zapytał również, czy korzystano z 

karty mieszkańca na obiektach OAZy. Dyrektor Wojciech Kiełbasiewicz 

poinformował, że z lodowiska w tym roku korzystało o 40% mieszkańców więcej niż 

w zeszłym roku. Na lodowisku 100 osób skorzystało z karty mieszkańca. 

Funkcjonowanie basenu natomiast podsumowane zostanie na koniec roku. Wyjaśnił, 

że o wysokości zniżki   decyzje burmistrz.  

Kierownik Magdalena Matelska - Bogajczyk poinformowała o imprezach, które 

organizuje urząd, są to: 8.03. Dzień kobiet przy współpracy KCRiS OAZA, 31.05. 

Dzień Dziecka, 14-15.06. Kórnickie Spotkania z Białą Damą (współorganizacja z 

KOKiem), 20.09 Festyn ekologiczny, 13.12. Jarmark Bożonarodzeniowy. Dodała, że 

zostały dopiero co rozstrzygnięte konkursy na organizowanie imprez przez 

stowarzyszenia. 

Radny Jarosław Janowski przypomniał, że złożył interpelację ws. opracowania 

kalendarium wydarzeń w gminie Kórnik. Zaproponował, by kalendarium dostępne na 

stronie internetowej gminy uzupełnić o choćby ramowy program wydarzeń oraz datę i 

godzinę, bez szczegółowego, ostatecznego programu. Dyskutowano nad tworzeniem 

kalendarium. Podsumowując przewodnicząca Komisji poprosiła, by informacje o 

wydarzeniach sukcesywnie były uzupełniane w kalendarium.  

Dyrektor Sławomir Animucki  przedstawił imprezy, które organizuje KOK: warsztaty 

zimowe, muzyczne spotkania Walentynkowe dla seniorów, gminny konkurs piosenki 

dziecięcej, Kórnickie Spotkania z Białą Damą (w tym roku 30 jubileuszowe). Przy 

okazji poinformował, że wkrótce ogłoszony zostanie konkurs na kórnicką Białą Damę. 

Kolejne imprezy to: Kórnickie Wianki, wakacyjne warsztaty artystyczne, Muzyka z 

Kórnika (w tym roku 20 jubileuszowa), kino plenerowe na Prowencie, koncerty na 

plaży Błonie przy współudziale OAZY, dożynki w Konarskiem, 100. lecie Kórnickiej 
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Orkiestry Dętej, kameralne spektakle na Prowencie, festiwal przedmiotów 

artystycznych, kórnicki Mikołaj – rozświetlenie choinki. Poinformował również o 

funkcjonowaniu Zespołu Pieśni i Tańca Ziemi Kórnickiej „Władysie”.  

Radna Marta Kowalczyk poruszyła temat wyglądu sukni noszonej przez Białą Damę.   

Uzyskała informację, że suknie wykonuje osoba szyjąca stroje do teatru i na estrady. 

Radna wskazała również na potrzebę zwiększenia liczby stanowisk na których 

wyplatane są wianki podczas Kórnickich Wianków. Zadeklarowała, że może 

wolontaryjnie poprowadzić warsztaty plecenia wianków.  

Radna Helena Świdurska zaproponowała ogłoszenie konkursu na projekt wykonania 

Kurek Kórnickich. Dyrektor Sławoimir Animucki zaaprobował propozycję radnej.  

 

4. Zapoznanie się z działalnością Kórnickiego Ośrodka Kultury - plan pracy, 

organizacja zajęć. 

Dyrektor Sławomir Animucki przedstawił plan zajęć Kórnickiego Ośrodka Kultury, w 

którego skład wchodzą: warsztaty plastyczne dla dzieci i młodzieży, warsztaty 

graficzne, warsztaty ceramiczne, warsztaty tkaniny artystycznej, warsztaty 

fotograficzne, muzyczne, gry na gitarze, robotyki. Funkcjonuje chór żeński oraz 

Zespół Pieśni i Tańca Ziemi Kórnickiej „Władysie”.  

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego 

Kierownik Aneta Weber omówiła projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu.  

Radny Jarosław Janowski zgłosił potrzebę wprowadzenia korekt literowych do 

projektu uchwały. Ustalono, że korekty literowe zostaną naniesione do czasu sesji 

rady.  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 
ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 
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przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

b) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Poznania na 

dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze samorządowego szkolnictwa 

podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2025 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przedstawił projekt uchwały stanowiący załącznik do 

protokołu.  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Poznania na 

dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze samorządowego szkolnictwa 

podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

c) udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku 

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII 
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Kierownik Magdalena Matelska - Bogajczyk przedstawiła projekt uchwały stanowiący 

załącznik do protokołu. Poinformowała, że ekspertyza stanu zachowania przyziemi 

wykonana w 2018 roku wykazała dużą zawartość szkodliwych soli, którymi mury były 

nasycone przez lata. Powoduje to konieczność podjęcia działań mających na celu 

wyprowadzenie soli z murów, tak aby zapobiec ich krystalizacji w strukturze 

zabytkowego budulca. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 
udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku 

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

d) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego w 

Kórniku, ul. Dworcowa 3 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu wraz z dokumentacją zdjęciową 

przedstawiła kierownik Magdalena Matelska – Bogajczyk. Poinformowała, że budynki 

umieszczone w rejestrze zabytków Województwa Wielkopolskiego zostały 

automatycznie wpisane do Gminnej Ewidencji Zabytków.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przedstawił obecnym jak powstała Gminna 

Ewidencja Zabytków. Radna Magdalena Pawlaczyk poruszyła temat planu 

rewitalizacji Miasta i Gminy Kórnik. Wiceburmistrz wyjaśnił powód braku planu 

rewitalizacji Miasta i Gminy Kórnik wskazując, że w ustawie o podatkach i opłatach 

lokalnych wprowadzona została stawka karna w przypadku nieprzeprowadzenia 

rewitalizacji w ciągu trzech lat od wpisania obiektu (grunty i budynki) do planu 

rewitalizacji.  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  
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Głosowano w sprawie: 
udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego w 

Kórniku, ul. Dworcowa 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

e) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu wraz z dokumentacją zdjęciową 

przedstawiła kierownik Magdalena Matelska – Bogajczyk. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie: 
udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Ustalono, że na kolejne posiedzenie Komisji zaproszony zostanie Rzecznik Osób 

Niepełnosprawnych.  
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a) zapoznanie się z sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

w 2024 roku. 

Kierownik Aneta Weber przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w 2024 roku stanowiące załącznik do protokołu. Radny 

Jarosław Janowski zapytał jak kształtują się zarobki nauczycieli pracujących w 

szkołach na terenie naszej gminy w porównaniu z nauczycielami pracującymi np. w 

Poznaniu lub w innych gminach. Kierownik Aneta Weber poinformowała, że 

nauczyciele w gminie Kórnik otrzymują wyższe dodatki. Radny Adam Lewandowski 

wyraził zadowolenie z decyzji o przyznaniu nauczycielom 30% podwyżki. 

Podziękował za to, że gmina wspiera oświatę. W kontekście wynagrodzeń 

wiceburmistrz poinformował, że Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Wielkopolski 

przesłało do zaopiniowania projekt rozporządzenia dotyczący zmian wynagrodzeń w 

urzędach, które są nieporównywalnie niższe. Na zakończenie poinformował, że w 

dniu 17.02.2025r. ogłoszony został konkurs architektoniczny na opracowanie 

projektu koncepcyjnego budynku Szkoły Podstawowej nr 3 w Kórniku, obręb Bnin 

(przy ul. Czołowskiej i ul. Wilczej,) pokrótce przedstawił zakres kryteria oceny.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zakończyła posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Polityki Społecznej. 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

 /-/ Danuta Paluszkiewicz 

 

Sporządziła Joanna Grzegorowska 


